
 Vragen CDA te stellen in de raadsvergadering van 20 mei 2025  

Aangaande het binnenkort regionaal vast te stellen inkoopkader voor jeugdhulp.  

Inleiding  

1. Op de regionale bijeenkomst van het Servicebureau Jeugdhulp (SBJH) en de H9 gemeenten is 
afgelopen vrijdaggesproken over de nieuwe inkoopstrategie voor de komende jaren. Daar werd vastgesteld 
dat het voor individuele gemeenten heel moeilijk wordt om straks wijzigingsvoorstellen in te dienen als er 
regionaal eenmaal voor een model is gekozen.  

2. Aangezien de raad van Leidschendam Voorburg hier volgende week dinsdag al een besluit gaat 
nemen (en die van Zoetermeer de week daarop) werden de gemeenten vrijdag opgeroepen om vóór 27 mei 
met eventuele moties en amendementen te komen.  

 

Vragen  

1. Hoe ziet het collegestandpunt over het nieuw te volgen inkoopmodel jeugdhulp er nu uit?  

Antwoord: Op 6 mei jl. heeft het college ingestemd met het raadsvoorstel inzake de inkoopstrategie 
doorontwikkeling jeugdhulp 2027. Het voorstel wordt op 3 juni besproken in de forumvergadering en op 19 
juni ter besluitvorming voorgelegd aan de raad. 

2. Hoe gaat dit nieuwe model volgens het college een einde maken aan de jarenlang oplopende 
miljoenentekorten op het Rijswijkse budget voor Jeugdzorg?  

De huidige situatie vraagt om aanpassing en versterking van de contractafspraken en koers. Door nu een 
verdeling te maken in segmenten met elk hun eigen inhoudelijke opgave, kunnen we de komende tijd beter 
sturen op de doelen en resultaten in de zorg. 

We zetten onder andere in op: 

• het collectief maken van zorg, 
• een verblijfsaanbod dat beter past bij de behoefte (bijvoorbeeld met kortere verblijfsduur als 

bedoeld gevolg), 
• centrale plaatsingscoördinatie, 
• meer financiële voorspelbaarheid bij taakgerichte bekostiging, 
• scherpere afbakening van producten, 
• prikkels voor aanbieders om hulp waar mogelijk te beperken, 
• prikkel om zo effectief mogelijke zorgvormen in te zetten die kunnen leiden tot afschaling. 

 
3. Hoe voorkomen wij dat de gemeenteraad in Rijswijk voor een voldongen feit wordt gesteld als deze 

zich pas op 19 juni over een voorstel van het college kan uitspreken?  

Antwoord: In aanloop naar de besluitvorming vonden zowel regionale als lokale bijeenkomsten plaats. In 
Rijswijk zijn op 21 januari en 3 maart jl. bijeenkomsten georganiseerd waarin de denkrichting voor de inkoop 
van Jeugdhulp per 1 januari 2027 is besproken en input is opgehaald voor de inkoopstrategie. Dilemma is 
dat op onderdelen regionale inkoop verplicht is en dat de afstemming met 9 gemeenten complex is. Met de 
informatiebijeenkomsten is geprobeerd de gemeenteraden op tijd te betrekken bij de ontwikkeling van het 
inkoopkader. De raad wordt ook verder geïnformeerd richting de contractering, en in de toekomst worden er 
regionale raadsbijeenkomsten georganiseerd om dit proces verder te ondersteunen. 


